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Aan burgemeester en wethouders 
door tussenkomst van de voorzitter van de raad 
 
 
Ridderkerk, 27 juni 2016           
 
 
Onderwerp: Schriftelijke vragen aan het college van burgemeester en wethouders  
(RvO, artikel 40) inzake; invoeren ja-ja sticker Ridderkerk 
 
Geacht college, 
 
Vanaf 2017 krijgen Amsterdammers geen ongevraagde reclamepost meer door de brievenbus door de 
komst van de ja-ja sticker. De Amsterdamse gemeenteraad heeft ingestemd met een dergelijk voorstel 
en het college van Amsterdam heeft het voorstel omarmd. Het college heeft toegezegd, waar mogelijk 
in overleg met het bedrijfsleven, een projectplan uit te werken, met als doel om het nieuwe beleid in 
2017 in te laten gaan. Inmiddels wordt ook in Nijmegen, Den Bosch, Den Haag en Arnhem nagedacht 
over het invoeren van soortgelijke maatregelen. 
 
Met de komst van een ja-ja sticker ontstaat een omkering in het huidige postsysteem. Het zorgt ervoor 
dat mensen niet langer ongevraagde reclamepost ontvangen, tenzij zij daar zelf om vragen met de ja-
ja sticker. Met deze omkering komt er een einde aan de verspilling die met het huidige systeem 
gepaard gaat. Huishoudens zonder brievenbussticker ontvangen gemiddeld 33 folders per week. Dat 
is 34 kilo reclamedrukwerk per jaar. 
 
Om een circulaire economie en afname van afval te stimuleren, is het goed om te kijken waar 
papierverspilling kan worden tegengegaan. Iedere ongelezen folder zorgt voor onnodige verspilling 
van energie voor productie en transport. Partij 18PLUS vindt dat het makkelijker moet worden voor 
mensen om een duurzame keuze te maken en staat zodoende positief tegenover de invoering van de 
ja-ja sticker. Daarom heeft de fractie van Partij 18PLUS de volgende vragen gesteld aan het college: 
  

1. Is het college bekend met de berichtgeving dat in Amsterdam het voorstel voor een ja-ja 
sticker door het college is omarmd en door een meerderheid van de gemeenteraad is 
aangenomen? 

2. Is het college het met de fractie van Partij 18PLUS eens dat het voor mensen makkelijker 
moet worden om duurzame keuzes te maken? 

3. Is het college bereid om de (financiële) consequenties van de invoering van een ja-ja sticker in 
kaart te brengen? 

4. Is het college bereid om de ja-ja sticker ook in Ridderkerk in te voeren en een dergelijk 
voorstel aan de raad voor te leggen? Zo nee, waarom niet? 

 
Gelet op het bepaalde in artikel 40 van het Reglement van Orde voor de raad verzoek ik u om 
schriftelijke beantwoording van deze vragen. 
 
 
Hoogachtend, 
 
 
Henk van Os 
Partij 18PLUS 


